
Mariola Gawlowska
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Woclawek 31.08.2021

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm? pro5bg w imieniu mieszkaric6w

Wociawka o wytyczenie bezpiecznego przejScia dla pieszych na ulicy

Kardynala Stefana Wyszyriskiego na wysokoSci ulicy Piwnej.

Poprawi to bezpieczefstwo pieszych i dodatkowo wzmocni czujncsi

kierowc6w. Mieszkaricy wloclawkauwalaj4, Le w rym miejscu

konieczna jest teL sygnalizacja swietlna inaleiry przeniesi

sygnalizacjg, kt6ra znajduje sig w nie dalekiej odlegloSci na tej ulicy.

Uprzejmie proszg Pana Prerydenta o pomoc w tej sprawie.
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